
Skolebestyrelsen – Herfølge Skole    

 
Dato: 25.9. 2023 

Sted: Personalerummet 

Tidspunkt:  17.30               

Tilstede: Malene Skov, Nuran Ünsal, Kristina Kraul, Christina Johansen, Johanne Kongstad, 

Thomas Kielgast, Louise Gyrn, Malte Karsten, Majbrit Johansen, 

Afbud: Lasse Rasmussen,  

Referent: Cecilie Bødker 

 

 

 

Dagsorden 

 

  

Indhold 

 

1. Godkendelse af dagsorden (beslutning) godkendt 

 

 

2.  Korte meddelelser (orientering) 

 

Elevrådet: første møde 31. august 2023 

Ønsker til ude- og inde-områder: gynger ved Parkourbanen, nye mål til sløjdgården, små mål 

til græsset ved Parkourbanen. Cykelparkering og løbehjulsparkering. Badeforhæng. Nye 

brusere. Udluftning. 

Fællesskab: alle må benytte alle udearealer. Flere venskabsklassearrangementer.   

Hygge/spille/spille på fx regnvejrsdage. 

Elevrådet er delt i tre. Bh. Kl -3. 3.-6. og 6. – 9. 

 

Formanden: intet nyt 

 

Skoleledelsen: TK oplever at der er god stemning, god energi og et dygtigt personale på 

skolen. Samarbejdet i ledelsen fungerer.  

 

Øvrige – herunder evt. Herfølge Borgerforening: Der er sendt referat og kort til 

personalet i dag 

 

 

3.  Sygefravær – se vedhæfte fil 

 

Til orientering  

 

Thomas orienterede.  

4.  

 

3. økonomiske redegørelse – økonomisk redegørelse. 

Se bilag 

Thomas orienterede. Skolens økonomi er i balance. Det forventes at skolen kommer ud med 

et mindre overskud samlet. 

 

Kommunalt budget for 2024 vedtaget: 

Skoleudvalget: 

- Tilpasning af aktiviteter på specialskoleområdet 

- Erhvervsklasserne bliver 

- Tildelingen til de max 24 elever i dansk og matematik bliver 



Skolebestyrelsen – Herfølge Skole    

- SFO’ens åbningstider bliver 

- Puljen til klubaktiviteter vedbliver at være 

- Sportsklasser bliver 

- Besparelse på hårde hvidevarepuljen 

- Forebyggende rådgiver og ungepsykolog bliver 

5.  Ny skoleleder – status 

Ansættelsesproces er i gang. 

 

 

Cecilie orienterede 

6.  Herfølgedagen – er vi klar? 

 

Der er sendt et info-brev ud til forældre, elever og medarbejdere dd. 

Herfølgedagen evalueres på næste skolebestyrelsesmøde. 

 

Til orientering 

7.  Indsatser for at tiltrække elever. 

 

Der er taget initiativ til et tættere og mere forpligtende samarbejde mellem børnehaver og 

ledelsen (Nuran og Thomas) på Herfølge Skole. Der er planlagt møder hver halvanden måned. 

Der er også tiltag ift. at nå forældrene, når børnene er helt små.  

Vi arbejder med flere forskellige tiltag. 

8.  Status på pædagogiske indsatser - herunder Pusterummet. 

 

Pusterummet giver elever ro og erfaringerne indtil videre er, at det gavner både enkeltelever 

og fællesskabet. 

 

Til orientering 

 

9. 

 

Evt. 

 

 

 

 

 


